

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTÈRE DES FORÊTS
ET DE LA FAUNE

SECRETARIAT D'ETAT

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES FORÊTS



B.P. : 34 430 Yaoundé
Tel.: 222 239 228
Site web : www.minfop.gov.org

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

SECRETARIAT OF STATE

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF FORESTRY

N° _____ /CRP/MINFOF/SETAT/SG/DF/SDAFF/SAG

Yaoundé, le 23 JAN 2023

COMMUNIQUE RADIO - PRESSE

Le Ministre des forêts et de la Faune informe les opérateurs économiques de la filière bois intéressés par les Avis d'Appel d'Offres (AAO) 0286/AAO/MINFOF/SETAT/SG/DF/SDIAF/SDAFF/SAG du 06 décembre 2022 et 010/AAO/MINFOF/SETAT/SG/DF/SDIAF/SDAFF/SAG du 19 janvier 2023 pour l'attribution de 60 ventes de coupe dans les forêts du domaine national, que la date limite de dépôt des offres est fixée au mardi 07 mars 2023, à 15 heures 30 minutes précises.

Par ailleurs, seuls les soumissionnaires ayant procédé au retrait des dossiers d'appel d'offres contre récépissé auprès de la Direction des Forêts seront autorisés à déposer leurs offres.

Copie :

- DF/SDAFF/SAG
- DAG/SDCL
- Tous les syndicats de la profession forestière
- Toutes les associations de la profession forestière.



Jules Doret Ndong

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

MINISTÈRE DES FORETS
ET DE LA FAUNE

SECRETARIAT D'ETAT

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES FORETS



P.O.Box 34 430 Yaounde
Tel.: 222 239 228
Website : www.minfof.gov.org

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

MINISTRY OF FORESTRY
AND WILDLIFE

SECRETARIAT OF STATE

SECRETARIAT GENERAL

DEPARTMENT OF FORESTRY

0011

No.

/CRP/MINFOF/SETAT/SG/DF/SDAFF/SAG

Yaounde, 23 JAN 2023

PRESS RELEASE

CONFIDENTIAL

The Minister of Forestry and Wildlife hereby informs Economic Operators of the Timber Sector, who are interested in Calls for Tenders (AAO) 0286/AAO/MINFOF/SETAT/SG/DF/SDIAF/SDAFF/SAG of 6 December 2022 and 010/AAO/MINFOF/SETAT/SG/DF/SDIAF/SDAFF/SAG of 19 January 2023 to allocate 60 sales of standing volumes within the national forest estate, that the deadline for submission of bids is slated for Tuesday, 7 March 2023, at 3.30 p.m. prompt.

To this end, only bidders who have already withdrawn the tender file from the Department of Forestry against a receipt shall be authorised to submit their bids

CC:

- DF/SDAFF/SAG
- DAG/SDCL
- All trade unions of the forestry sector
- All association of the forestry sector

